

KOČEVSKI GOZDNI MED

z zaščiteno označbo porekla



označba
porekla



Kočevski gozdni med z zaščiteno označbo porekla se pridobiva na območju Kočevske, ki slovi kot izredno gozdnata krajina, ki se nahaja na predinarskem ininarskem območju. Kočevska gozdnata krajina se zaradi neokrnjenosti narave uvršča med najbolj ohranjena področja Evrope. 95 % površin pokriva gozdno drevje, k rastlinski pestrosti območja pa prispevajo tudi gozdni obronki in travišča. Za območje je značilno ekstenzivno kmetijstvo, kjer prevladuje živinoreja na travnatih površinah. Pod imenom Kočevski gozdni med najdete gozdni, smrekov, hojev in lipov med. Kočevski gozdni med dosega strožje kriterije kakovosti od državnega Pravilnika o medu, saj vsebnost vode ne sme biti višja od 18,6 %, vsebnost HMF pa mora biti manjša od 10 mg/kg.

www.kocevski-gozdni-med.si

Kočevje Forest Honey

Kočevje forest honey with a protected designation of origin is acquired in the area of Kočevje, which is famous for being highly forested. It is located in the Pre-Dinaric and Dinaric area. The Kočevje forest area is one of the most unspoilt natural areas in Europe. 95 % of the area is covered by forest trees. Forest edges and grasslands also contribute to the plant diversity. Extensive agriculture is typical of this region. Livestock production prevails in the grassland areas. Under the name Kočevje forest honey, you can find forest, spruce, silver fir and linden honey. Kočevje forest honey meets stricter criteria than the national Rules on Honey, because its water content must not exceed 18.6%, while the HMF content needs to be lower than 10 mg per kg.



Waldhonig aus Kočevje

Der Waldhonig aus Kočevje mit geschützter Ursprungsbezeichnung wird im Gebiet von Kočevje gewonnen, das als extreme Waldlandschaft bekannt ist und sich im vordinarischen und dinarischen Gebiet befindet. Die Waldlandschaft von Kočevje wird wegen der Unversehrtheit der Natur zu den am besten erhaltenen Gebieten Europas gezählt. 95% der Flächen werden von Waldbäumen bedeckt. Zur Vielfalt der Pflanzen in der Gegend tragen auch Waldränder und Wiesen bei. Das Gebiet ist durch extensive Landwirtschaft geprägt, vor allem durch Viehhaltung auf Grünland. Unter dem Namen Waldhonig aus Kočevje kann man Wald-, Fichten-, Tannen- und Lindenhonig finden. Der Waldhonig aus Kočevje obliegt strengeren Qualitätskriterien als in der nationalen Honigverordnung vorgeschrieben, da der Wassergehalt nicht höher als 18,6% und der HMF-Gehalt weniger als 10 mg/kg sein muss.

Izdala in založila:

Čebelarstva zveza Slovenije, Javna svetovalna služba v čebelarstvu, Brdo 8, 1225 Lukovica

Besedilo: Nataša Lilek

Vir: www.kocevski-gozdni-med.si

Prevod: Alkimist, prevajalske storitve d.o.o.

Leto izdaje: Maj, 2016

Naklada: 14.000 izvodov

Oblikovanje in tisk: Collegium Graphicum d.o.o.

Fotografije: arhiv ČZS, dreamstime

Financirano s sredstvi iz proračuna RS v okviru Javne svetovalne službe v čebelarstvu.

